
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 8 december 2020

Onderwerp Rekenkamerrapport – Evaluatie WMO Gemeente Westerveld
Voorzitter R. Masselink Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder
Externen

J. de Haas
J. Mastwijk

Ambtelijk S. Meulenbeld

Raadsleden/commissieleden
G. Ballast (CDA) 
A. van der Weyde (CDA)        
C. Dollekamp (PvdA)
H. Jansen (PvdA)
J. Mones (GB)
M. Mulder (GB)
G. Kiers (DSW)
K. Molenkamp (DSW)
A. Oosterhuis (PW)
M. van de Kasteelen (PW)
J.P. Slootweg (VVD)
C. Starke (VVD)

Insprekers
Geen

Conclusie voorzitter
De voorzitter concludeert dat de griffie in samenspraak met de rekenkamercommissie een raadsvoorstel kan 
opmaken, dat ter besluitvorming aan de raad kan worden voorgelegd tijdens de Politieke Avond Westerveld 
van 22 december 2020. 

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- De heer Mastwijk (voorzitter rekenkamercommissie) geeft aan de hand van een powerpoint-presentatie 
een toelichting op het rapport en in het bijzonder de daarin vermelde conclusies en aanbevelingen. 
- Een aantal fracties geeft tijdens de debatronde aan het rapport te willen agenderen voor de 
(eerstvolgende) vergadering van de Klankbordgroep Sociaal Domein (in januari 2021). 
- In reactie op de inbreng van de fracties geeft wethouder De Haas namens het college te kennen de 
aanbevelingen uit het rapport over te nemen. 

Onderwerp Vaststellen Gemeentelijke verkeers- en vervoerplan (GVVP)
Voorzitter R. Masselink Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk B. van Faassen

Raadsleden/commissieleden
G. Ballast (CDA)
A. van der Weyde (CDA)        
C. Dollekamp (PvdA)



H. Jansen (PvdA)
J. Mones (GB)
M. Mulder (GB)
G. Kiers (DSW)
K. Molenkamp (DSW)
A. Oosterhuis (PW)
M. van de Kasteelen (PW)
J.P. Slootweg (VVD)
C. Starke (VVD)

Insprekers
Geen

Toelichting
In de afgelopen periode is samen met de stakeholders en belanghebbenden gewerkt aan een nieuw 
Gemeentelijk verkeers- en vervoerplan (GVVP) voor Westerveld. Het GVVP geeft richting en vorm aan het 
gemeentelijk verkeer- en vervoersbeleid voor de periode 2020-2030.
Hierbij wordt het nieuwe GVVP, inclusief uitvoeringsprogramma aangeboden. Ook de reactienota n.a.v. de 
tussentijdse ter inzage legging wordt hierbij aangeboden.

Conclusie voorzitter
- Het voorstel, waarin de formulering van besluitpunt 1 wordt gewijzigd en besluitpunt 2 komt te vervallen 
(zie ‘aantekeningen’), zal geagendeerd worden voor de besluitvormende Politieke Avond Westerveld van 22 
december a.s. Conform de toezegging van wethouder Doeven kan het gewijzigde eindconcept van het GVVP 
op dat moment worden vastgesteld (zie ‘toezeggingen’).  

Toezeggingen
- Wethouder Doeven zegt naar aanleiding van opmerkingen van mevrouw Mones toe het beter verlichten 
van het aan de Drentse Hoofdvaart parallel lopende fietspad tussen Dieverbrug en Meppel aan te kaarten bij 
de provincie Drenthe en de gemeente Meppel. 
- Wethouder Doeven zegt naar aanleiding van een opmerking van de heer Van der Weyde toe op pagina 22 
van het eindconcept van het GVVP het tekstgedeelte ‘(vakantieparken omgezet in ‘woonwijken’)’ te 
schrappen en een nieuwe versie van het eindconcept aan te leveren (waarover tijdens de PaW van 22 
december besloten zal worden).  

Aantekeningen
- Wethouder Doeven geeft een korte toelichting op het voorliggende voorstel met bijbehorende stukken. 
Daarnaast geeft hij aan dat de heer Van Faassen (beleidsmedewerker verkeer en vervoer gemeente 
Westerveld) aanwezig is om eventuele technische vragen te beantwoorden. 
- Wethouder Doeven geeft in reactie op de inbreng van de fractie van PW aan dat besluitpunt 1 van het 
raadsvoorstel aangepast wordt. Nu wordt er nog gesproken van het kennisnemen van het GVVP als 
eindconcept. Dit zal veranderd worden in een formulering, waarbij gesproken wordt over het vaststellen van 
het stuk. 
- Door een aantal fracties wordt geopperd om besluitpunt 2 van het raadsvoorstel te laten vervallen en de 
prioriteringsnotitie van het college in het tweede kwartaal van 2021 inclusief financiële gegevens apart te 
behandelen en hierover te besluiten tijdens de Voorjaarsrapportage 2021. Wethouder Doeven geeft aan 
zich hierin te kunnen vinden. 
- Zowel door de fractie van de VVD als PW wordt geopperd om niet na vijf jaar te evalueren, maar meerdere 
evaluatiemomenten tijdens de tien jaar (dat dit GVVP van kracht zal zijn) in te bouwen. Deze 
evaluatiemomenten (bijvoorbeeld om de drie jaar) zouden aangegrepen kunnen worden om de prioritering 
tegen het licht te houden en hier eventuele aanpassingen op te plegen. 

Onderwerp Toepassen gemeentelijke coördinatieregeling verplaatsing Aldi Dwingeloo
Voorzitter R. Masselink Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder K. Smidt Ambtelijk S. Meulenbeld

Raadsleden/commissieleden
G. Ballast (CDA)
A. van der Weyde (CDA)        
C. Dollekamp (PvdA)
H. Jansen (PvdA)



J. Mones (GB)
M. Mulder (GB)
G. Kiers (DSW)
K. Molenkamp (DSW)
W. Beets (PW)
H. de la Mar (PW)
J.P. Slootweg (VVD)
C. Starke (VVD)

Inspreker
De heer Boonstra (op eigen 
titel). 

Toelichting
Zoals bekend heeft Aldi Dwingeloo (thans gevestigd aan de Heuvelenweg) plannen om de supermarkt te 
verplaatsen naar een locatie aan de Valderseweg, naast de brandweerkazerne in Dwingeloo. Voor deze 
verplaatsing is een voorontwerpbestemmingsplan opgesteld en in procedure gebracht. De plannen zijn 
zover gevorderd en uitgewerkt dat verder gegaan kan worden met het ontwerpbestemmingsplan. De 
inspraakreacties zijn verwerkt. Voor het voortzetten van de bestemmingsplanprocedure volgt binnenkort 
een collegevoorstel.
Voor de uitvoering van het project verplaatsing Aldi moet het bestemmingsplan aangepast worden. De 
bestemming van de huidige en nieuwe locatie wordt in één bestemmingsplan meegenomen. De Aldi heeft 
verzocht om toepassing van de coördinatieregeling ex artikel 3.30 van de Wet ruimtelijke ordening (Wro) 
van toepassing te verklaren op het bestemmingsplan en de benodigde omgevingsvergunning voor de bouw 
van de nieuwe Aldi. Door een gecoördineerde behandeling kan de uitvoering van het project worden 
versneld. Dit betekent dat het bestemmingsplan en de aanvraag omgevingsvergunning voor de bouw gelijk 
in één procedure oplopen. De besluiten worden dan als één besluit aangemerkt en er loopt dan één 
beroepstermijn. De Raad van State moet binnen een half jaar besluiten, normaliter kan dit veel langer 
duren.

Conclusie voorzitter
- Het voorstel wordt met inachtneming van de toezegging van wethouder Smidt als hamerstuk geagendeerd 
voor de Politieke Avond Westerveld van 22 december a.s. 

Toezeggingen
- Wethouder Smidt zegt toe (na het aannemen van het voorliggende voorstel) het voorontwerp-
bestemmingsplan actief aan de raad aan te bieden, waarbij de raad de mogelijkheid heeft dit af te wijzen en 
niet in de inspraak te brengen. 

Aantekeningen
- De heer Smidt geeft een korte toelichting op het voorliggende voorstel.
- De heer Boonstra spreekt op eigen titel in. Hierna stellen enkele raads- en burgerleden vragen aan hem. 
- Wethouder Smidt geeft aan dat na het aannemen van dit voorstel bij de behandeling van het ontwerp-
bestemmingplan de discussie over de wenselijkheid van de verhuizing van de Aldi gevoerd kan worden.

Onderwerp Vaststellen komgrenzen Wegenverkeerswet gemeente Westerveld
Voorzitter R. Masselink Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
G. Ballast (CDA)
A. van der Weyde (CDA)        
C. Dollekamp (PvdA)
H. Jansen (PvdA)
J. Mones (GB)
M. Mulder (GB)
G. Kiers (DSW)
K. Molenkamp (DSW)
W. Beets (PW)
H. de la Mar (PW)
J.P. Slootweg (VVD)



C. Starke (VVD)

Insprekers
Geen

Toelichting
Door uitbreiding van bebouwing en verplaatsing van komportalen komt het huidige ‘komgrenzenbesluit 
Wegenverkeerswet’ niet meer overeen met de feitelijke situatie. Actualisatie van het komgrenzenbesluit is 
noodzakelijk. Een actueel komgrenzenbesluit Wegenverkeerswet is tevens de basis voor het 
komgrenzenbesluit Wegenwet. Dit besluit wordt genomen door Gedeputeerde Staten en is nodig als 
uitgangspunt voor het vaststellen van een nieuwe wegenlegger.

Conclusie voorzitter
- Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de besluitvormende Politieke Avond Westerveld van 22 
december a.s. 

Toezeggingen
- Wethouder Doeven zegt naar aanleiding van een vraag van mevrouw Mones toe uit te zoeken hoe het 
komt dat komborden halverwege zandwegen geplaatst staan. 
- Wethouder Doeven zegt naar aanleiding van een vraag van mevrouw Dollekamp toe uit te zoeken of 
mensen, die binnen de bebouwde kom zullen vallen na het aannemen van dit voorstel, op de hoogte zijn 
gesteld hiervan. Dit vanwege het verschil in regelgeving voor woningbouw.
- Wethouder Doeven zegt naar aanleiding van een vraag van de heer De la Mar toe bij de provincie te pleiten 
voor snelheidsbeperkende maatregelen ten behoeve van de verkeersveiligheid rondom de bassischool in 
Nijensleek. 

Aantekeningen
Geen

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 22 december 2020

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


